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CASTELLARO GOLF APARTMENTS
CASTELLARO GOLF APPARTEMENTS
The apartments of Castellaro Golf are located within the Castellaro Golf Resort, the 
most modern tourist structure in western Liguria. In a panoramic position overlooking 
the sea, surrounded by the green of the golf course, the Resort offers its guests and 
future buyers a set of services of the highest level. 
Castellaro Golf Club is 6.5 kilometres from the Sanremo est junction and only 5 minutes 
from the beaches.  
Inside, a nine-hole golf course (and its driving range and Club House), which thanks to 
the favourable climate of the Riviera is open all year without seasonal constraints.
The Resort winds over an extension of about 25 hectares, beautifully inset, in the typical
style of Ligurian villages. 
The apartments are sold furnished with taste and high quality materials and with 
air-conditioning (hot/cold). The apartments also have a football pitch, tennis court and a 
football pitch and an outdoor panoramic swimming pool.
Special agreements will be applied to future buyers in order to access and use all the 
comforts offered by the Resort (Golf, spa, restaurant, gym, indoor swimming pool...).

Les appartements de Castellaro Golf, sont situés dans le Domaine de Castellaro Golf, un 
des domaines les plus attractifs de l'ouest de la Ligurie.
Dans une position panoramique surplombant la mer, plongé dans le paysage verdoyant 
du Parcours de golf, le domaine offre à ses clients et aux futurs acheteurs un ensemble 
de services de haut niveau.
Le Domaine de Castellaro Golf est situé à 6,5 kilomètres de Sanremo et à seulement 4 
kilomètres de la mer. A l'intérieur, un parcours de Golf de neuf trous (avec son practice et 
Club House), qui grâce au climat favorable de la Riviera est ouvert toute l'année sans 
restrictions saisonnières.

dans le style typique des villages ligures. Les appartements sont vendus meublés avec  
matériaux de haut qualité et avec climatisation (chaud / froid).
Les appartements disposent également d'un terrain de football, de courts de tennis et 
d'une piscine extérieure à débordement panoramique.
Accords particuliers seront appliqués aux futurs acheteurs pour accèder à tous les 
services du domaine (y compris le Parcours de Golf, la spa, le restaurant, la salle de gym, 
et la piscine à l’intérieur de l’hôtel...).





CASTELLARO GOLF RESORT
CASTELLARO GOLF RESORT

The 64-room hotel welcomes guests in a large reception area and has an elegant dining 

the spacious living rooms complete the charm. The large outdoor pool in front of the 
hotel and the wellness centre with indoor heated water pool, sauna, turkish bath and 
well-equipped gym, guarantee relaxation and physical shape.
the Club House restaurant and bar, a meeting place where you can chat in an elegant but 
informal atmosphere, tasting delicious dishes or tasting a good wine overlooking the 
golf course.
The congress centre, with a dedicated reception area, has modular rooms for banquets 
and meetings, parties and shows up to 800 seats, equipped with the most modern 
equipment to accommodate every event adequately.
Sports and relaxation, are also guaranteed, from tennis, football, basketball, squash, 
volleyball, children's park, bicycles and health path.

-

L'hôtel de 64 chambres accueille ses hôtes dans le grand hall et dispose d'un élégant 

les salons spacieux complètent le charme. La grande piscine extérieure en face de 
l'hôtel et la spa avec piscine intérieure chauffée, sauna, hammam et salle de gymnasti-
que équipée garantissent détente et forme physique. Le restaurant et bar du Club 
House, un lieu de rencontre où vous pouvez discuter une atmosphère élégante mais 
informelle, en appréciant les plats et le vin, plongés dans le paysage verdoyant. Le 
centre de congrès dispose de grandes salles pour les réunions ou pour fêtes et specta-
cles jusqu'à 800 places, avec les équipements les plus modernes pour vous accueillir. 
Sport et détente sont également garantis, tennis, football, basket , squash, volleyball, 
parc pour enfants, bicyclettes et parcours santé.





FEATURES
CARACTERISTIQUES

with care and have large terraces overlooking the Green or spacious private gardens 
that allow you to enjoy the sun of the Riviera all year.
The apartments are also sold furnished and with an air conditioning system (hot Cold).
The green of the gardens and the golf course, in addition to the beautiful olive trees, 
strawberry trees, brooms and colorful oleanders, allow you to  immerse yourself in this 
oasis of peace where time seems to have stopped still to allow you to pleasantly relax.
From your apartment you can safely reach the golf course and play in total relaxation 
and enjoyment.
For the little ones, an equipped play area will allow them to spend carefree time immer-
sed in nature.

tennis court .... to practice different sports in one unforgettable scenario for its beauty 
and for its uniqueness.

Les appartements, qui donnent sur le Parcours, de différentes surfaces, disposent de 

soleil de la Riviera toute l'année.
Les appartements sont vendus meublés et avec un système de climatisation (chaud / 
froid).
Le paysage verdoyant, les beaux oliviers, les arbousiers, les genêts et les lauriers-roses 
avec les plus belles couleurs, vous fera plonger dans ce havre de paix où le temps 
semble s'être arrêté.
Découvrez la commodité de rejoindre le parcours directement de votre appartement, 
pour jouer dans une détente totale et amusante.
Pour les petits enfants, une aire de jeux équipée leur permettra de passer leur temps 
plongés dans la nature.

court de tennis .... pour pratiquer différents sports dans un cadre parfait, à ne plus 
oublier pour sa beauté et pour son unicité.











Multi-purpose pitch
Tennis
Football
Two swimming pools
Gym
view of the green
Playground
Fenced area
Golf course

Not only an apartment ....



Buy your home in Liguria, at Castellaro Golf Resort, in an oasis of peace...
it will be like always being on holiday! 













RIVIERA DEI FIORI

Cycle Path
24 km of track
from San Lorenzo al Mare to Ospedaletti
overlooking the sea

Marinas and Boat Excursions
Boat excursions

possibility to buy or loan a berth in
the most beautiful Marinas in Riviera Ligure

Golf Courses
Castellaro Golf Resort (9 holes)
Sanremo - Golf degli Ulivi (18 holes)
Garlenda Golf Club (18 holes)

Beaches and Sailing school
Sailing school, just 5 km at the marina of Marina degli Aregai


